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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

„A vásárosnaményi tűzoltóautó esete a helyi önkormányzat vezet ő ivel .”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017. május 11-én délelőtt 11 órára ünnepélyes tűzoltóautó átadásra került sor a
Vásárosnaményi Önkormányzati Tűzoltóság részére. A tűzoltóautót a svájci Bázel váro s
tűzoltósága, svájci politikusok és egy bázeli baráti kör segítségével adományozta a
Vásárosnaményi Tűzoltóságnak. A jármű teljesen újszerű állapotú, alig 70 .000 km-t futott . Új
ára 500.000.- Euró volt .

Az átadó ünnepségen beszédet mondtak a bázeli Parlament Nagytanácsának jelenlévő tagjai, a
leköszönő svájci nagykövet, a Svájci-Magyar Parlamentáris Baráti Kör tagjai, az IPU Magyar
— Svájci Baráti Tagozatának tagja, a helyi tűzoltóság vezetője és a helyi városvezeté s
képviselő i, illetve ez utóbbiak csak a meghívóban szerepeltek, de a rendezvényen nem jelente k
meg. Mint arról tájékoztattak, a helyi polgármester épp a menzán ebédelt, így valószín ű leg nem
ért rá. A helyi önkormányzati vezet ők és a térség egyéni képviselőjelöltjének az ünnepélye s
átadásról történő távolmaradása nem csak az érdekl ődőket, nem csak a tűzoltókat, rendőröket
és megyei katasztrófa-védelmiseket döbbentette meg, hanem a svájci vendégeket is . A svájciak
nem értették, hogy ők kb. 1 évig dolgoztak azért, hogy Vásárosnamény városa és környéke eg y
újszerű állapotban lévő tűzoltóautóval gyarapodjon, ezáltal nagyobb legyen a biztonság a
térségben, a helyi önkormányzat vezetése pedig nem hogy köszönetet nem mondott, de meg
sem jelent a rendezvényen .

A belügyminiszter a kormánynak a katasztrófák elleni védekezésért felel ős tagja. Ez alapján
kérdezem a Tisztelt Belügyminiszter Urat, hogy Ön elfogadhatónak tartja-e, hogy a helyi



önkormányzat vezető i, a területi egyéni országgyűlési képviselő – a szívélyes meghívás ellenér e
- távol maradnak egy ilyen jelent őségű eseményrő l?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2017 . május 30 .
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